
ROTOKÓŁ NR 10/2015 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Gminy Wijewo odbytego 

w dniu   12  października  2015 roku. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
Członkowie komisji zgodnie z listą obecności. 
                                                                                    Lista obecności stanowi zał. Nr 1 
oraz  
Stanisław Kasperski  -Przewodniczący  RG 
Mieczysław Drożdżyński -  Wójt Gminy Wijewo 
Krzysztof Słomianny – Skarbnik Gminy 
 
Posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Wijewo ze względu na charakter przewodniczył Pan 
Stanisław Kasperski Przewodniczący Rady Gminy. 
 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – wyjaśnił, że poprosiłem Państwa o spotkanie aby wyjaśnić 
dokonane zmiany i zaopiniować pewne kwestie dotyczące zmian w budżecie, które po 
ponownej analizie postanowiłem zaproponować w innym kształcie. 
Skarbnik Pan Krzysztof Słomianny – wyjaśnił, że w: 
Dziale 600  rozdział 60016 dopisuje się paragraf 4300 w kwocie 37 000 zł. z przeznaczeniem na 
zimowe utrzymanie dróg 
Dział 750 rozdział 75023  § 4210 został zmniejszony o 20 000 zł. z przeznaczeniem na zimowe 
utrzymanie dróg podobnie jak § 40030, który w całości został przeznaczony na ten cel, 
§ 6060 zmniejszono o kwotę 5 000 zł., 
 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – pomimo, że zaplanowane w budżecie wydatki były ważne 
to uznałem po analizie, że wskazane będzie zrezygnowanie z jednych na rzecz drugich, które 
w tej chwili uznałem za pilniejsze. Niezbędny jest zakup: 
- UPS, które będą trzymały pamięć w komputerach w przypadku wyłączeń prądu, aby kilka 
godzinna praca nie szła na marne. 
-  mebli do gabinetu P. Skarbnika. Jest to ostatni pokój gdzie mele pozostały nie wymienione, 
- zrezygnowałem z dokształcania pracowników ponieważ uważam, że nie jest to tak bardzo 
pilne, będziemy korzystać z bieżących szkoleń. Zabezpieczenie podstawowych narzędzi pracy 
typu komputery dla siebie i skarbnika jest pilne.  
Powstałe w ten sposób oszczędności przeznaczymy na zimowe utrzymani dróg. 
Zasięgnąłem informacji w RIO w sprawie możliwości wykorzystania dochodów z obligacji 
i wykorzystaniem ich na inwestycje. Emisja obligacji podniosła by znacznie nasze wskaźniki, 
zadłużenia dlatego rezygnujemy z ich emisji. 
Wójt zapoznał obecnych z treścią emaila z kancelarii prawnej  Marek Śmigaj, w który 
reprezentując opinię klientów kancelaria wyraża obywatelski nadzór nad zapewnieniem 
dochodów gminy w sposób zgodny z prawem. Treść wiadomości sygnalizuje nieprzestrzeganie 
w gminie uchwały o opłacie adiacenckiej co może świadczyć o niegospodarności. Rada Gminy 
Wijewo podjęła taką uchwałę w 2004 roku. 
 
Radny Pan Roman Jęśkowiak  - opłatę adiacencką nalicza się po sprzedaży działki nie w chwili 
przekształcenia terenu,  przy podziale trudno określić jaka będzie wartość sprzedaży i czy   
sprzedaż nastąpi. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – jest to różnie, dlatego należy ten temat skonsultować 
z radcą prawnym. 
 
Radny Pan Aleksander Poszwiński – rolnicy zwracają się o przekształcenie terenów na 
rekreacyjne lub budowane. Gmina sporządza plan zagospodarowania  a rolnik nie ponosi 
żadnych kosztów. 
 



Radny Pan Roman Jęśkowiak – jest to ryzyko, budynki po byłych szkołach były wyceniane  z 
zamiarem sprzedaży 3 krotnie na koszt gminy i nie zostały sprzedane, gmina też poniosła 
pewne koszty. 
Radna Pani Barbara  Górna Szulc – zwróciła się z zapytaniem ile kosztuje UPS. W przypadku 
zmiany napięć może lepsze byłoby kupić agregat. 
Wójta Pan Mieczysław Drożdżyński – cena jednostkowa ok. 200-300 zł. Potrzebne jest  około  
5-6 sztuk. 
 
Na tym posiedzenie komisji zakończono. 
 
                                                                                       Przewodniczący obrad. 
 
 
 


